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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Érkezett :

„A minisztériumi 2007-es új beruházások során milyen lesz az európai uniós fejlesztési

források összetétele?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést nyújtottam be Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszterhez 2006 . december 21-én. A kérdésemre választ a

Házszabály 91 . § második bekezdése alapján 15 napon belül meg kellett volna kapnom, ami a
mai napig nem érkezett meg .

Tisztelt Elnök Asszony!

A magyar gazdaság további fejlődésében az európai uniós támogatások döntő részt kapnak az
elkövetkező években. A Gyurcsány-kormány folyamatosan hivatkozik a beérkező uniós
forrásokra. Körzetem választópolgárait súlyos megszorítások és adóterhek érik és jogosan
kíváncsiak adóforintjaik felhasználására .

Kérem az Elnök Asszony segítségét, hogy feltett írásbeli kérdésemre a választ megkaphassam
Kóka János gazdasági és közlekedési minisztertől a Házszabály előírásainak megfelelően .

Köszönettel várom válaszát!

Budapest, 2007 . február 2.

Tisztelettel :
Domokos László
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